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Aanwezig: Ans Wilbrink(notulist), Karel Riemersma, Ivon van Wijngaarden, Marcel van 

Montfoort(secretaris), Audrey Story, Jos de Vries, Rob Sating, Padmini Kanhai, Hans Eimers, Fleur 

Wouterse. 

Vaste genodigden: Ron Belonje (wijk coördinator), Marieke Schouten(wijkwethouder) tot 20.45 

aanwezig: Janien Haars (wijkagent), Max Ravoo (wijk boa Batau- zuid) Gijs (wijk boa Galecop), Harry 

Mesker en Quincy Hussen (agenten in opleiding) 

Wijkbewoners: Han van Wetering, Jeannette VossLamber  Havezatedrift, Ria de Kruijf 

Lichtegaarde, Erik van de Voort Nedereindseweg, Nikki de Vries en Karel de Vries, Randy 

Young A Fat Mispelgaarde, Riekie Tetterode (ASD) 

1. Opening en vaststellen van de agenda. (10 min)                                                                                                                                                                                                                                                

Marcel van Montfoort opent de vergadering en heet allen aanwezigen welkom. Daar er veel 

nieuwegezichten zijn doen we een korte voorstelrondje.                                                                                                                                                    

b.  Afmeldingen met kennisgeving: Ingrid de Vries(penningmeester), Marjo Huls, Martin 

Nieuwehuis en Nadia ABouzia (movactor).                                                                                                                                                                   
Afwezig zonder kennisgeving:                                                                                   

 

2. Voorstellen: (15 min)                                                                                                                                                                                 

Marcel van Montfoort vertelt de aanwezigen dat er oa via een enquête is gezocht naar 

nieuwe mensen voor in het Wijknetwerk. De enquête heeft een aantal geïnteresseerden 

opgeleverd. Er is een gesprek geweest met 6 personen en 2 personen waren nu aanwezig 

waaronder  Erik van de Voort.                                                                                     

Hierna krijgt Erik van de Voort tijd om te komen met zijn voorstel, daar hij nog weg moet 

naar een andere vergadering.                                                                                                                                                                               

Erik van de Voort doet een voorstel en wel deze, Hij is wel geïnteresseerd in een 

bestuursfunctie maar wil dan de buurten in wijken verdelen en per wijk 1 persoon als 

contactpersoon in het Wijknetwerk vergaderingen.                                                                                                                                                     

Nadia Abouzia is verhindert i.v.m. ziekte. Dit agendapunt vervalt nu. 
 

3. Omgevingsanalyse  Batau- Zuid door Harry Mesker en Quincy Huussen (agenten in opleiding). 

(30min)                                                                                                                                                                                              

De resultaten van de omgeving analyse van Batau-Zuid werd via een presentatie aan ons uit 

gelegd. Deze worden bij de notulen mee gestuurd.  
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4. Bespreekpunten Wijkagent door Janien Haars. (10 min.)                                                                                                                 

Er komen nu weer klachten binnen over vuurwerk afsteken, het is lastig om ze te vinden 

want de auto’s van de politie is te herkenbaar en de daders zijn er zo weg en rijden tussen 

allerlei steegjes weer ergens anders heen. Ook worden de werkbusjes weer leeg geroofd de 

politieagenten doen hun best om de daders op te pakken. Opmerking van uit de vergadering 

is:  een buurt Whats App onder de buurtbewoners opstarten zou dat iets zijn zodat ze elkaar 

kunnen waarschuwen als er iets verdachts is in de buurt.  Er werd ook nog gevraagd over de 

Postwagendrift 1. Janien Haars Kan en mag er niets over vertellen alleen dat de recherche er 

nog mee bezig is. 

5. Vragenuurtje Wijkbewoners/Inloop (30min).                                                                                                                          

D. speeltuintje Mispelgaarde/Braamgaarde door Klaas de Vries.                                                                                                      

Begin 2023 werd er aan de kinderen in de omgeving Mispel- Braamgaarde  twee varianten 

voorgelegd waaruit een keuze kon worden gemaakt.  Klaas de Vries heeft via een brief zijn 

bezwaren meegedeeld aan de gemeente. Daarna werd in februari een buurtbericht 

verzonden dat alles al was gekocht wat er aan de kinderen beloofd was.  0ok nu weer een 

briefwisseling en kreeg Klaas de Vries een uitnodiging voor een gesprek op 13 maart om te 

komen praten. Klaas de vries heeft ook contact gehad met Roelie Pol van de gemeente en 

die had erover dat dit in de speelvisie stond. Hij had daarover nog iets gehoord en vroeg zich 

af of wij daarvan gehoord hadden. 

Concrete vraag is: of de wijkwethouder Marieke Schouten er naar wil kijken en met Klaas de 

Vries een afspraak wil maken zodat hij alles nogmaals ter sprake kan brengen. Marcel van 

Montfoort zal als toehoorder aanwezig zijn bij dit gesprek. Dit wordt buiten de vergadering 

gepland.                                                          
A. Kerstevenement door Riekie Tetterode.                                                                                                                                

Riekie Tetterode vertelt dat zij met kerst een evenement wil organiseren in buurt 

plein Batau voor Batau-noord en Batau-zuid, en vraagt of wij dit met een bedrag 

willen ondersteunen.  Dit evenement is dan op 2de kerstdag. De bedoeling is een 

brunch en men kan kerststukken maken. Met algemene instemming wordt er een 

bijdrage toegezegd van € 500,00. Riekie Tetterode had ook over een 

nieuwjaarsbijeenkomst op 2 januari 2024 op het Buurtplein maar dat horen we nog 

van. Zij is van plan om een mailing uit te doen naar alle bewoners van Batau noord 

en zuid. 
B. Dierenweide.                                                                                                                                     

 Ivm afwezigheid Martin Nieuwenhuis wordt dit onderwerp niet behandeld. 

C.  onderzoek sociale cohesie in Batau-Zuid d beide door Martin Nieuwenhuis. 

Ivm afwezigheid Martin Nieuwenhuis wordt dit onderwerp niet behandeld. 

D.  Win-Win Puzzel magazine door Karel Riemersma. 

Omdat het Muntplein ingrijpend wordt vernieuwd zal er minder aandacht besteed 

kunnen worden aan Sinterklaas en de Kerst. Om dit enigszins te compenseren 

hebben de winkeliers bedacht om een soort van (puzzel)boekwerk over het 

Muntplein te maken. Elke winkel op het Muntplein, maar ook betrokken 

deelnemende organisaties, zoals politie, Gemeente, Movactor etc, kunnen ook elk 

een pagina vullen. Dit wordt gecombineerd met een soort zoekpuzzeltocht. Er zijn 

dan ook prijzen te winnen en die worden dan uitgereikt bij de feestelijke opening 
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van het Muntplein, in februari/maart 2024.De kosten voor het vullen van een eigen 

pagina bedragen € 250,00. Karel Riemersma zou hier  graag aan mee willen doen 

om meer bekendheid te geven aan het Wijknetwerk Batau-Zuid. Als men de goede 

oplossing inlevert van de Batau-Zuid pagina kan men wat winnen  en wel een van de 

cadeaubonnen van € 50,00 per stuk. De boekjes worden in november verspreidt via 

tegelijk met het weekblad Kontact. Met algemene stemmen is besloten om mee te 

doen  dus Karel Riemersma kan ons aanmelden. Men moet 50 woorden in een 

puzzel wegstrepen.                                                                                                          F. 

Bankjes Lichte gaarde door Ria de Kruijf.                                                                                                                               

Ria de Kruijf vertelt dat het pleintje bij haar voor de deur wordt opgeknapt en dat 

de gemeente samen met de bewoners de plantvakken verzorgen en nu zou ze graag 

2 bankjes willen om daar te kunnen zitten. De bewoners zijn er over eens voor die 

bankjes. Per stuk kosten ze € 200,00 . 

We stemmen in met 2 bankjes dus totaal € 400,00 en willen als tegen prestatie een artikeltje 

in de wijkkrant. 

    

6.  Financiën (5min).                                                                                                                                                                       

A. Financiële rapportage t/m oktober 2023 door Ingrid de Vries (5min).                                                                     

De rapportage is meegestuurd met de uitnodiging voor deze vergadering. Er zijn geen op of 

aanmerkingen dus bij deze Ingrid de Vries bedankt.                                                                                                                                                       
B. aanvraag €200,00 voor Rijtuigentuintje rond Halloween.                                                                                                 

Was al door het bestuur toegezegd en dit werd meegedeeld in deze vergadering door Marcel 

van Montfoort. 

 

7. Verslag vergadering 03-07-2023 jl (10 min).                                                                                                                              

A. vaststelling. Er waren geen opmerkingen qua inhoud of tekstueel. Dus bij deze 

goedgekeurd.                              
 

 B. Actiepunten.  Zijn rood geagendeerd in de notulen. 
 

8. Afscheid Fleur Wouterse. 

Marcel van Montfoort bedankt Fleur  Wouterse voor haar inzet de afgelopen tijd. Was kort 

maar krachtig. Fleur Wouterse is verhuist naar Tiel vandaar haar afscheid. Zij krijgt een bos 

Bloemen aangereikt namens ons allen. 
 

Afsluiting.                                                                                                                                                                                           

Hans Eimers merkte op dat we ons niet aangemeld hebben voor de mantelzorg dag. 

We hebben dit besloten om niet mee te doen dit jaar. 

 

 Hierna volgt een besloten vergadering. De vaste leden blijven nog even. 
 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               


